
Zpráva za odbor ASPV rok 2023 

Odbor ASPV měl v roce 2023 110 členů. 

Členové našeho odboru se krom své základní činnosti aktivně zapojují do přípravy a 

pořádání dětského karnevalu, dětského dne a turistického pochodu Kam nedošel 

velbloud 

Cvičení s Anetou – cvičí 2 x týdně na BOSU - posilovací a cardio sestavy, tabata, 

kruhový trénink 

Cvičení Pilates – cvičí 1 x týdně protahovací a posilovací cvičení. 

Nohejbal trénují 1 x týdně, členové pořádají turnaj v nohejbalu. Pomáhají TJ při sběr 

šrotu. 

Florbal hrají 1 x týdně 

Volejbal   

V oddílu volejbalu nedošlo k žádným změnám. Účastníci se scházejí každou středu a 

pátek v tělocvičně, a během letních měsíců využívají antuková hřiště v Pilišťatech. 

Docházka je však velmi slabá a noví členové se objevují jen zřídka; pokud se někdo 

nový přidá, obvykle dlouho nevydrží. Stále nemáme žádný kroužek pro začátečníky, 

protože se nenašel nikdo, kdo by měl zájem takový oddíl vést. Na druhou stranu, 

tradiční letní turnaj v Pilišťatech byl i letos plně obsazen družstvy z celého regionu a 

všech věkových kategorií, a setkal se s velmi pozitivními ohlasy. V zimní sezóně se 

Jablonec účastní AVL v Liberci, kde hraje 1. ligu, a v posledních letech se mu daří 

umisťovat mezi předními družstvy.   

Cvičení dětí naši tělocvičnu využívá dokonce roku 2023 oddíl děti z Pasek, který 

cvičí základní tělesnou přípravu. Od ledna tento oddíl skončil. 

Cvičení s dětmi 3 – 6 let, bylo přihlášeno 15 dětí, o které se starají 3 cvičitelky, 

Cvičení je zaměřeno na pohybovou aktivitu dětí. Od září 2024 se počet dětí navýšil 

na 20 dětí. Cvičitelky připravují také pro všechny děti jarní, letní i podzimní stezky. 

 

 

ASPV – Mölkky v Jablonci nad Jizerou v roce 2024 

 

Mölkky v Jablonci nad Jizerou hraje aktivně přibližně desítka hráčů. 

Na turnaje jezdí dva týmy: 

SEMTAMŤUK - ve stabilním složení: Petr Hanyk, Pavel Švanda, Tereza Klikorková 

JIZERKY - většinou: Jitka Klikorková, Jarmila Hanyková, Lidmila Janoušková 

+ náhradníci doplňující dle potřeby obě družstva: Roman Hanyk, Břetislav Polák, 

Kateřina Klikorková, Zuzana Hanyková 



 

V roce 2024 jsme odehráli celkem 17 turnajů (20, když to rozdělíme na kategorie) na 

9 akcích 

pořádaných Českým svazem mölkky (ČSM). 

 

SEMTAMŤUK se v březnu zúčastnil halového mistrovství Evropy ve Francii, kde 

obsadil 5. místo. 

 

SEMTAMŤUKu se letos vůbec velmi dařilo. Na většině domácích turnajů skončil 

buď na prvním 

nebo druhém místě a to včetně druhého místa na venkovním Mistrovství Evropy v 

Ostravě. Díku 

tomu suverénně vládne žebříčku Czech Mölkky Ranking (CMR) týmů a jeho hráči 

jsou na čelních 

pozicích CMR jednotlivců. 

 

5 našich hráčů vyrazilo v září také do Bratislavy, kde se konal první ročník 

otevřeného Mistrovství 

Československa smíšených dvojic. 

 

Letos jsme opět pořádali turnaj v rámci CMR. Tradiční JABLONECKO-JIZERSKÁ 

50 se velmi 

povedla. Všech 21 týmů z celé ČR i Polska odjíždělo spokojených. 

 

Děkujeme TJ Sokol za sponzorování odměn pro vítěze místního turnaje JJ50. 

 

Tréninky budou opět v zimním období v sále KD většinou o nedělích od 14 hodin. 

Zúčastnit se může každý zájemce, rádi přivítáme nové hráče. 

Že jsou i tady utajení talenti, jsme zjistili při ukázkových hrách na Dětském dni a o 

Jablonecké pouti. 

Jste srdečně zváni. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kam nedošel velbloud 45. ročník 
    

Trasa km účastníků km  
pěší      
12 62 744 

 

23 4 92 

31 6 186 

54 6 324 

cyklo     

34 2 68 

68 9 612  

    

 
89 2026  

    

    

Zúčastnilo se 77 dospělých  
a 9 dětí.    

Za zvířata se zúčastnili 3 psi.  

    

Příští 46. ročník pochodu se koná 20. září 2025 

    

Děkujeme všem účastníkům i pořadatelům 
    



    

Jiří Šťastný - předseda Odboru turistiky TJ Sokol Jablonec nad Jizerou 
    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ZPRÁVA O ČINNOSTI FO – ŘÍJEN 2023 – ŘÍJEN 2024 

 

Po dlouhé době se mužstvo mužů ocitlo v semilském okresním přeboru. V minulé sezoně mužstvo mužů 

uhrálo za celou soutěž pouhých 5 bodů, tudíž sestup byl nevyhnutelný. Sice vlivem nedostatečného počtu 

mužstev v Libereckém kraji existovala možnost setrvat v 1.B třídě, my jsme ji ale nevyužili.  Během léta jsme 

trénovali 2x týdně, podařilo se nám přivést nové hráče z Harrachova, Železného Brodu i dalekého Tachova. 

 

To se projevilo i na celkové kvalitě hry. Do soutěže jsme vstoupili úspěšně, pravidelně jsme bodovali. Zatím 

jsme prohráli pouze jednou a také díky tomu jsme se nyní dostali na průběžné 1. místo tabulky. Zatím je brzy 

na nějaké závěry, půjdeme zápas od zápasu a uvidíme jak skončíme na konci soutěže. Následně se pobavíme 

o tom,  zda jsme dostatečně připraveni na návrat do krajské soutěže. 

 

Dětské kategorie máme ve dvou kategoriích, mladší přípravka a starší přípravka. Starší přípravka pod 

vedením Petra Prokupka trénuje 2x týdně a hraje soutěž okresní přebor. Výsledky ani tabulky se v této 

kategorii neevidují. Mladší přípravka zatím zápasy nehraje, pouze trénuje pod vedením trenérů 

Zuzánkových. Také tento rok na začátku září jsme udělali nábor našich mladých nadějí, nicméně počet 

nových fotbalistů není nikterak velký. 

 

 

 

Jan Nechanský 

Předseda Fotbalového oddílu 

TJ Sokol Jablonec nad Jizerou 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Zpráva z činnosti oddílu Tenisu a Stolního tenisu za období září 2023 – říjen 

2024 

Tenis: 

V tenisovém oddíle vládne nadále tzv. hibernační stav = stálá, ale nízká členská základna. Kurty jsou tedy málo vytíženy 
a pomalu chátrají. Menší zájem veřejnosti, hlavně místních, jinak oproti předchozímu roku přeci jen citelné navýšení. 
To sebou bohužel opět přineslo problém s nedostatkem vody v letních měsících. (jak řešit do budoucna?) 
 
Na tuto sezónu byla přihlášena regionální tenisová soutěž veteránů (od 40 let), kde jsme se umístili na skvělém 5 místě 

z 8 startujících družstev       
 
V letošním roce neproběhla žádná větší investice do areálu. 
 
 

 

Stolní tenis: 

Tady letos i nadále pokračujeme s dvěma soutěžními družstvy na nejvyšší krajské úrovni. Družstvu B se podařilo udržet 
v KP I. třídy.(skončili jsme 10. z 12 družstev, dva padali níže, takže vlastně na poslední nesestupové pozici..) Pozitivní 
zprávou je posila B-družstva – Lukáš Krejčík pro letošní sezónu. 
 
Divizní družstvo bojovalo dlouhou dobu o celkové vítězství v soutěži a tedy i o možný postup do 3. ligy. Nakonec ale 
díky nevydařenému závěru soutěže skončilo na skvělém 3 místě. I tak je to zatím nejlepší umístění za 10 let, co se 
v této soutěži nacházíme. (pro info zatím nejlépe 3x 4. místo).  
 
V sezóně 23/24 vázla organizace soutěží ze strany krajských funkcionářů, takže nebyla ani možnost přihlásit se do 
českého poháru…..(možnost finančního přilepšení), letos narychlo něco zorganizovali, bylo to ovšem bez poplatku za 
přihlášení, ale i bez možnosti výhry finančních prostředků. Přihlášeno bylo pouze 9 týmů, vypadli jsme v semifinále 
4.10.24 s Bratříkovem A.  
 
Liga neregistrovaných hráčů se rozšířila o jedno družstvo z Rokytnice nad Jizerou. Letos budou opět začínat začátkem 
Listopadu, chceme aby se zapojilo více členů z oddílu mládeže. 
 
V oddílu mládeže byly loni zaregistrovány 3 děti do celostátního registru hráčů a účastnili se prvních bodovacích 
turnajů mládeže. Letos k nim přibila i jedna hráčka, která má také zájem o účast na těchto turnajích. Celkem na 
tréninky dochází kolem 10 dětí. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Zprávy oddílu lyžařů a oddílu skibobistů nebyly 

dodány v písemné podobě jednateli TJ. 


